

No. 7301. CONVENTION BETWEEN THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS AND THE SPANISH STATE ON SOCIAL SECURITY. SIGNED AT MADRID ON 17 DECEMBER 1962<sup>1</sup>

N° 7301. CONVENTION ENTRE LE ROYAUME DES PAYS-BAS ET L'ÉTAT ESPAGNOL SUR LA SÉCURITÉ SOCIALE. SIGNÉE À MADRID LE 17 DÉCEMBRE 1962<sup>1</sup>

#### TERMINATION

The above-mentioned Convention ceased to have effect on 1 December 1974, the date of entry into force of the Convention between the Kingdom of the Netherlands and the Spanish State on social security signed at Madrid on 5 February 1974,<sup>2</sup> in accordance with article 49 of the latter Convention.

*Certified statement was registered by the Netherlands on 20 May 1975.*

#### ABROGATION

La Convention susmentionnée a cessé d'avoir effet le 1<sup>er</sup> décembre 1974, date de l'entrée en vigueur de la Convention entre le Royaume des Pays-Bas et l'Etat espagnol sur la sécurité sociale signée à Madrid le 5 février 1974<sup>2</sup>, conformément à l'article 49 de cette dernière Convention.

*La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 20 mai 1975.*

No. 8012. CUSTOMS CONVENTION CONCERNING WELFARE MATERIAL FOR SEAFARERS. DONE AT BRUSSELS ON 1 DECEMBER 1964<sup>3</sup>

N° 8012. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE AU MATÉRIEL DE BIEN-ÊTRE DESTINÉ AUX GENS DE MER. FAITE À BRUXELLES LE 1<sup>er</sup> DÉCEMBRE 1964<sup>3</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:*

30 April 1975

SYRIAN ARAB REPUBLIC

(With effect from 30 July 1975.) With a declaration to the effect that the approval of the Convention by the Syrian Arab Republic and the ratification of the Convention by its Government do not in any way imply recognition of Israel and do not entail the establishment with Israel of any relations resulting from these provisions.

*Certified statement was registered by the Secretary-General of the Customs Co-operation Council, acting on behalf of the Parties, on 27 May 1975.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :*

30 avril 1975

RÉPUBLIQUE ARABE SYRIENNE

(Avec effet au 30 juillet 1975.) Avec déclaration que l'approbation de la République arabe syrienne de cette Convention et sa ratification de la part de son gouvernement n'impliquent en aucun cas la reconnaissance d'Israël et n'entraînent l'établissement avec lui d'aucun rapport découlant de ces dispositions.

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Secrétaire générale du Conseil de coopération douanière, agissant au nom des Parties, le 27 mai 1975.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 499, p. 311; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 7 to 11, as well as annex A in volumes 751, 752, 767, 771, 774, 786, 795, 814, 847, 896, 905 and 928.

<sup>2</sup> See p. 11 of this volume.

<sup>3</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 550, p. 133; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 8 to 11, as well as annex A in volumes 764, 797 and 960.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 499, p. 311; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 7 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 751, 752, 767, 771, 774, 786, 795, 814, 847, 896, 905 et 928.

<sup>2</sup> Voir p. 11 du présent volume.

<sup>3</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 550, p. 133; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 8 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 764, 797 et 960.